
Verslag bestuurlijk overleg IJsselgraaf 
 
Wanneer: 30 januari van 13:00 uur tot 14:00 uur. Petra sluit om 13:15 aan.  
Waar: Digitaal via TEAMS 
Wie: Petra Krajenbrink (Stichting IJsselgraaf – Spelenderwijs), Jorik Huizinga (Wethouder 
Doetinchem), Rob Gossink (wethouder Doesburg), Antoon Peppelman (wethouder 
Bronckhorst, voorzitter).  
Opgesteld door: Ambtelijke secretaris, Bronkchorst 
 

Nr. Agendapunt 

1. Opening en vaststelling agenda  

• Onderwerp onderwijs aan Oekraïense leerlingen wordt bij de rondvraag 
besproken.  

2. Voorstellen en kennismaking 

• In het vooroverleg is onderling kennis gemaakt waar nodig.  

3. Vaststellen verslag vorige vergadering 

• De actie uit het vorige verslag bij punt 5 over leerplicht wordt niet opgepakt in 
dit overleg. Dit is een regionaal aandachtspunt dat niet alleen het openbaar 
onderwijs raakt. Renske Seesing is regionaal coördinator leerplicht. Dit 
onderwerp kan via haar op de regionale agenda geplaatst worden.   

4. Begroting 2023 en MJB 2024 - 2027  

• Petra geeft een toelichting op de begroting en kaart aan dat de onzekerheden 
vanuit de Rijksoverheid zorgen voor een conservatieve begroting die uitgaat 
van de vaste bekostiging/baten.  

• De subsidies basisvaardigheid en subsidie rijke schooldag vanuit de 
Rijksoverheid worden naar verwachting toegekend en gekoppeld aan de post 
personeel. 

• Er is een negatief resultaat voor 2023. Dit wordt opgevangen door in te teren 
op het weerstandsvermogen. De afgelopen jaren heeft IJsselgraaf het 
weerstandsvermogen teruggebracht naar de eigen gestelde norm van 10%, in 
afstemming met de RvT van IJsselgraaf.  

• De vraag wordt gesteld of IJsselgraaf van plan is de eigen gestelde norm van 
10% voor het weerstandsvermogen nog bij te stellen. De landelijke norm is 5%. 
Petra geeft hierop aan dat dit afhankelijk is van de ontwikkelingen binnen de 
bekostiging van de Rijksoverheid en de onzekerheden die daarin zitten en 
bijsturen waar nodig.  

• Opgemerkt wordt dat IJsselgraaf investeert in ICT. Dit is een goede 
ontwikkeling in de huidige tijd. Echter worden eventuele investeringen in 
huisvesting/binnenklimaat gemist. Specifiek voor de Dorpsschool in Vorden. 
Petra geeft hierop aan dat zij bezig zijn met een strategisch huisvestingsplan. 
Grote investeringen in huisvesting worden niet gedaan in 2023. Op alle 
scholen zijn de verplichte CO2 meters aanwezig. Daar wordt de data 
verzameld en geanalyseerd, dit bepaalt de vervolgstappen.  
Op verzoek van de aanwezigen komt in het vervolg meer informatie over 
huisvesting in de begroting.  

• In de risicoparagraaf wordt genoemd dat er een stijging is van het aantal 
leerlingen naar het speciaal (basis)onderwijs. Dit risico draagt IJsselgraaf zelf, 
omdat de scholen daar in eerste instantie zelf de kosten voor dragen.  

5. Vaststellen benodigde acties vanuit dit overleg 

• De aanwezigen spreken af dat het onderwerp leerplicht regionaal besproken 
wordt.  

• Voor het onderwijs aan Oekraïense leerlingen stemmen IJsselgraaf en de 
individuele gemeenten samen af wanneer dit noodzakelijk is.  

• Petra neemt de opmerking over de huisvesting in de begroting ter harte en 



stemt in om dit in een volgende begroting specifiek op te nemen als 
onderwerp.  

6. Rondvraag 

• IJsselgraaf en Doesburg stemmen samen af over de opvang van Oekraïense 
leerlingen in relatie tot het onderwijs in Doesburg en wat hierin nodig is.  

• Op de vraag wat het toekomstperspectief is voor het onderwijs aan Oekraïense 
leerlingen antwoord Petra dat er meer stabiliteit is als het gaat om fluctuaties 
van het leerlingen aantal, al is dit een blijvend fenomeen.  
 
De leerlingen die op dit moment in een taalklas zitten, zullen hier volgend 
schooljaar naar verwachting geen gebruik meer van maken en verder 
integreren in het reguliere onderwijs met leeftijds- en klasgenootjes. Daarom is 
het perspectief dat de taalklassen in schooljaar 2023/2024 worden afgebouwd.  
 
Er wordt ook gevraagd naar de motivatie om Nederlands te leren. Er zijn 
signalen dat deze leerlingen een lagere motivatie hebben dan andere 
vluchtelingenkinderen/statushouders. Petra geeft aan dat dit ook veranderd 
omdat er ook gezinnen zijn die inmiddels niet meer verwachten dat zij terug 
kunnen, dit was in het begin van de oorlog anders.  

• Er wordt aandacht gevraagd voor de verbinding onderwijs-zorg. Dit thema 
wordt ook besproken tijdens het OOGO op 9 februari van het 
Samenwerkingsverband Doetinchem.  

7. Sluiting 

 


